
Fedje kommune
Møteprotokoll

for
Formannskapet

Møtedato: 06.06.2023
Møtestad: Fedje fleirbrukshall
Møtetid: 17:15 - 19:30

Frå Vest politidistrikt møtte visepolitimester Arne Johannessen,
politistasjonsjef Kjell - Idar Vangberg og politikontakt
Jan- Terje Brugger.
Visepolitimester Arne Johannessen orienterte
formannskapet om politireforma, tryggleik for politikara,
kriminalitet, utfordringar med rus, psykiskhelse utfordringar,
digitalisering. Orientering om politiets nettpatrulje VEST.

  
 

Møtedeltakarar Parti
Stian Herøy H
Bjørn Solbakk Frp
Hans Erik Waage Ap
Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap
Marit Solbakk Øien Frp

 

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Berit Karin Rystad, Kristin Handeland, Pål-Eirik Holgersen



Sakliste

Saknr Tittel
027/23 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste
028/23 Godkjenning av møtebok
029/23 Referatsaker
030/23 Delegerte saker
031/23 Handsaming av søknader om stønad frå Fedje kommune sitt dugnadsfond
032/23 Reiselivskoordinator på Fedje - prosjekt
033/23 Revisjon av risiko og sårbarheitsanalyse (ROS)
034/23 Samarbeidsavtale for Interkommunalt samarbeid om beredskap mot  akutt 

forurensning Bergen region kommunalt oppgavefellesskap
035/23 Utilfredstillande arbeidsmiljø i kommunehuset
036/23 Oppnemning av røystestyret /røystemottakarar og valmedarbeidarar til kommune 

og fylkestingsvalet 2023
037/23 Årsmelding og rekneskap for 2022
038/23 Tertialrapport og budsjettregulering 1. tertial 2023
039/23 Ombygging av Hjartebanken - anbod
040/23 Eventuelt



027/23: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 027/23 Vedtak:

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

028/23: Godkjenning av møtebok

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 028/23 Vedtak:

Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

029/23: Referatsaker

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:
Hans Erik Waage (Ap) ber om at det vert sett opp oppslag på døra til symjehallen, der det vert 
informert om at ein alltid må vera minst to personar i symjehallen - der minst ein må vera 18 år. 
Kommunedirektøren informerte om at kommuneoverlege Kristine Borgemyr har sagt opp stillinga si. 

F - sak 029/23 Vedtak:



Referatsaker vert tekne til orientering.

Samrøystes

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

030/23: Delegerte saker

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 030/23 Vedtak:

Delegerte saker vert tekne til orientering.

Samrøystes. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

031/23: Handsaming av søknader om stønad frå Fedje kommune sitt dugnadsfond

Formannskapet  06.06.2023

Forslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
Fedje Landhandleri får 5000 kr. til oppgradering av uteområdet rundt ferjekaien. Fedje formannskap 
gjer Fedje Landhandleri merksemd på at dugnadsfondet ikkje er tiltenkt private verksemder på Fedje.

Fedje Idrettslag får 7500 kr. til gåver til Fiskefestivalen 2023.

Behandling:

F - sak 031/23 Vedtak:

Fedje Landhandleri får 5000 kr. til oppgradering av uteområdet rundt ferjekaien. Fedje formannskap 
gjer Fedje Landhandleri merksemd på at dugnadsfondet ikkje er tiltenkt private verksemder på Fedje.

Fedje Idrettslag får 7500 kr. til gåver til Fiskefestivalen 2023.

Samrøystes vedteke. 



---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

032/23: Reiselivskoordinator på Fedje - prosjekt

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 032/23 Vedtak:

Kommunestyret vedtek å løyve 50 000,- til Fedje Maritime Næringsråd til ein reiselivskoordinator. 
Midlane skal takast av budsjettet for 2023, og som er satt av til reiseliv.
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

033/23: Revisjon av risiko og sårbarheitsanalyse (ROS) 

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 033/23 Vedtak:

Kommunestyret tar heilskapleg risiko og sårbarheits analyse for Fedje kommune (ROS) til vitande».
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

034/23: Samarbeidsavtale for Interkommunalt samarbeid om beredskap mot  akutt forurensning 
Bergen region kommunalt oppgavefellesskap

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:



F - sak 034/23 Vedtak:

Fedje kommune vedtek samarbeidsavtalen for Interkommunalt samarbeid mot
akutt forureining Bergen region kommunalt oppgåvefellesskap.
Smrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

035/23: Utilfredstillande arbeidsmiljø i kommunehuset 

Arbeidsmiljøutvalet  01.06.2023

Behandling:

AMU - sak 003/23 Vedtak:

Arbeidsmiljøutvalet har ansvar for at dei tilsette sin fysiske og psykiske helse og trivnad i kommunen 
er tilfredsstillande, og ber difor om at kommunen finn andre løysingar enn å nytte kommunehuset 
som arbeidsplass.
Samrøystes vedteke. 

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 035/23 Vedtak:

Formannskapet tek saka til vitande.
Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

036/23: Oppnemning av røystestyret /røystemottakarar og valmedarbeidarar til kommune og 
fylkestingsvalet 2023

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:
Ove Villanger sitt namn skulle vera med i forslag til oppnemning av røystestyret for kommune og 
fylkestingsvalet 2023. 

F - sak 036/23 Vedtak:



Røystestyret til kommune og fylkestingsvalet 2023:
Stine Waage leiar
Roy Asle Tungland nestleiar
Arild Salte 
Merete Blomvågnes
Ove Villanger
Ingmar Stuberg 

Vara til røystestyret:
Andrea Waage
Røystemottakarar /valmedarbeidarar til kommune og fylkestingsvalet 2023:

Bjarte Tvedt Villanger
Jan Torry Jenset Sande
Annika Tvedt Villanger
Pål Holgersen
Alf Kvant
Kjersti N Torstensen
Anita Villanger
Sandra Herøy
Nadine Gutte -Preusse 
Mathias Stangeland
Stine S Nordby
Astrid Stenholt Øksnes
Charlotte Vik
Andrea Waage
Kristin Handeland 

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

037/23: Årsmelding og rekneskap for 2022

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:

F - sak 037/23 Vedtak:

Kommunestyret godkjenner årsrekneskap og årsmelding for 2022 slik det ligg føre. Udekka beløp i 
investeringsrekneskapen vert dekka av fond.
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



038/23: Tertialrapport og budsjettregulering 1. tertial 2023

Formannskapet  06.06.2023

Nytt forslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
Fedje formannskap vurderer den økonomiske situasjonen for Fedje kommune som særs 
urovekkjande.

Formannskapet ber kommunedirektøren snarast, og seinast innan førstkommande 
kommunestyremøte, leggje fram eit notat som gjer inngåande og konkret greie for meirutgiftene på 
dei ulike delane av stillingsbudsjettet, samt ei talfesta og konkret oppstilling og er den aktuelle 
inndekkinga, post for post, inkludert dei nyoppretta stillingane.

Formannskapet ber vidare om at kommunedirektøren gjer nærare greie for kva som ligg i 
merknadane til kommunedirektøren om innsparing, effektivisering og bruk av fondsmidlar i 
tertialrapporten. Kva slags tiltak gjeld det, og i kor stort omfang?

Behandling:
Formannskapet røysta ikkje over kommunedirektøren sitt forslag til vedtak. 

F - sak 038/23 Vedtak:

Fedje formannskap vurderer den økonomiske situasjonen for Fedje kommune som særs 
urovekkjande.

Formannskapet ber kommunedirektøren snarast, og seinast innan førstkommande 
kommunestyremøte, leggje fram eit notat som gjer inngåande og konkret greie for meirutgiftene på 
dei ulike delane av stillingsbudsjettet, samt ei talfesta og konkret oppstilling og er den aktuelle 
inndekkinga, post for post, inkludert dei nyoppretta stillingane.

Formannskapet ber vidare om at kommunedirektøren gjer nærare greie for kva som ligg i 
merknadane til kommunedirektøren om innsparing, effektivisering og bruk av fondsmidlar i 
tertialrapporten. Kva slags tiltak gjeld det, og i kor stort omfang?

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

039/23: Ombygging av Hjartebanken - anbod



Formannskapet  06.06.2023

Forslag til vedtak, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
Formannskapet finn det naudsynt å stanse ombygginga av Hjartebanken inntil vidare.

Behandling:
Hans Erik Waage fekk permisjon frå møtet klokka 1933, han var ikkje med å handsama sak 039/23 
Kommunedirektøren sitt forslag til vedtak:
Kommunestyret vedtek å bygge om Hjartebanken til nytt kommunehus ved å løyve 6,2 millionar til 
ombygginga, og gir administrasjonen mynde til å forhandla med Åsane Byggmesterforretning AS og 
Helland Elektro AS.

Det vart ikkje røysta over kommunedirektøren sitt foslag til vedtak. 

F - sak 039/23 Vedtak:

Formannskapet finn det naudsynt å stanse ombygginga av Hjartebanken inntil vidare.

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

040/23: Eventuelt

Formannskapet  06.06.2023

Behandling:
Spørsmål frå Kamilla Bjerkholt Karlsen (Ap) 
Den 12.05.23. gjev kommunedirektøren Fedje fryseri ei stadfesting av bruksløyve frå fryseri til ny 
næringsdrift. 
I stadfestinga visar kommunedirektøren til dialog mellom Fedje kommune og Fedje fryseri, 
samstundes skriv kommunedirektøren ho ikkje finn nokon dokumentasjon i saka.
Har Fedje fryseri søkt om endring av bruksløyve? 
Svar frå ordførar Stian Herøy:
Nei, Fedje fryseri har bedt om stadfesting av løyvet sidan Fedje kommune ikkje kan finne løyvet i 
arkivet. 
Årsaka er at dialogen i 2015 mellom eigar av bygget og kommunen har vært munnleg. 
Dette har vært ein innarbeidd praksis over mange år som kommunen no har teke fatt i. 

Spørsmål frå Kamilla Bjerkholt Karlsen (Ap) 
På kva for grunnlag har kommunedirektøren gjeven denne stadfestinga? 

Svar frå ordførar Stian Herøy:
Stadfesting av bruksløyve er gitt fordi at når Norton starta bryggeri i 2015, etter at fryseriet lenge 
hadde stått tomt, så var det ein munnleg dialog med kommunen i fht bruksløyve.



Det blei då avtalt at sidan verksemda framleis var næring, og at det ikkje blei endra bruka av lokala, 
så trengte ein ikkje søkje nytt bruksløyve. Dette er formidla munnleg mellom kommunen og Norton.
Det blei og avtalt mellom kommunen og Norton munnleg kva som måtte gjerast av nødvendige 
endringar. Det gjeld mellom anna brannsikring/rømmingsveg, sanitære forhold og HMS. Dette er 
gjennomført.

Butikken blei søkt om endra bruksløyve, fordi det gjekk frå næringsdrift til butikkdrift, og då er det 
andre reglar for kva som må til for å drive butikk i lokala. 

Kommunedirektøren har gjeve stadfesting i møte saman med ordførar og gått gjennom diverse 
informasjon knytt til drifta i bygget.

F - sak 040/23 Vedtak:

Det vert ikkje fatta vedtak under eventuelt. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------


